



**Canadian Institute of Forestry Presents Anne LeBrun Ruff with James M. Kitz Award**

**Kenora, Ontario – September 15, 2015** – The Canadian Institute of Forestry-Institut forestier du Canada (CIF-IFC) is pleased to announce Anne LeBrun Ruff as the 2015 recipient of the James M. Kitz Award. The award recognizes the contributions of those forest practitioners newer to the profession and has the objective of encouraging excellence in the forestry profession.

This award is named after James M. Kitz who made several outstanding contributions to forestry early in his career, but suffered a sudden and untimely death at age 36. This award recognized the contributions made by Jim, both professionally and personally and is awarded to those who exemplify Jim's approach to all aspects of life while making an exceptional contribution to forestry early in their career.

Anne LeBrun Ruff, located in Fredericton, New Brunswick, is a 1988 forestry graduate from the Université de Moncton, Campus Edmundston in New Brunswick, and a Registered Professional Forester in New Brunswick since 2003. Anne's work experience began as a silviculture forester for J.D. Irving. She then held several executive director positions with NGOs. In 2009, she started with FPIInnovations. Since 2012, she has held the position of 'Provincial Leader for the Atlantic Region'. Anne was the President of the Canadian Institute of Forestry in 2009-2010 and remains an active member of the Maritimes Section.

"Anne's dedication to the practice of sustainable forestry, as exemplified through her professional experience and volunteer spirit, exemplifies the strong future and positive direction of Canada's forest sector," says Jonathan Lok, President of the CIF-IFC.

"We received a number of highly qualified entries from professionals and practitioners early in their career. Anne's passion and dedication to sustainable forest management is contagious. Her ability to engage others has resulted in outstanding contributions to innovation, peer-to-peer collaboration and sustainable forestry," says Dana Collins, the Executive Director of the Canadian Institute of Forestry.

-30-

The Canadian Institute of Forestry is the national voice of forest practitioners. The Institute's mission is to provide national leadership in forestry, promote competency in forest professionals, and foster public awareness of Canadian and international forestry issues.

**For additional information, contact:**

Dana Collins  
Executive Director, Canadian Institute of Forestry  
[dcollins@cif-ifc.org](mailto:dcollins@cif-ifc.org)  
[www.cif-ifc.org](http://www.cif-ifc.org)



**Communiqué de presse  
Pour diffusion immédiate**

**Institut Forestier du Canada présente le Prix James M. Kitz à Anne LeBrun Ruff**

**Kenora, Ontario – 15 septembre 2015** – L'Institut Forestier du Canada-Canadian Institute of Forestry (IFC-CIF) est heureux d'annoncer que Anne LeBrun Ruff est la récipiendaire du prix James M. Kitz. Le prix reconnaît les contributions de nouveaux professionnels forestiers. Il a comme objectif d'encourager l'excellence dans la profession forestière.

Le prix est donné en mémoire de James M. Kitz qui a fait plusieurs contributions remarquables à la foresterie au début de sa carrière, mais est décédé soudainement à l'âge prématuré de 36 ans. Ce prix reconnaît les contributions professionnelles et personnelles de Jim, et est attribué à ceux qui illustrent l'approche de Jim dans tous les aspects de leur vie tout en faisant une contribution exceptionnelle à la foresterie au début de leur carrière.

Mme Anne LeBrun Ruff de Fredericton, Nouveau-Brunswick a graduée de l'Université de Moncton, Campus Edmundston en 1998, et une forestière agréée au N.-B depuis 2003. Anne a débuté sa carrière avec J.D. Irving en sylviculture. Elle a subséquentment été directrice d'organisations non-gouvernemental pour ensuite accepter un emploi avec FPInnovations en 2009 et depuis 2012, elle occupe le poste de gestionnaire provinciale pour l'Atlantique. Anne a été présidente de l'Institut Forestier du Canada en 2009-2010 et demeure très active auprès de la section des Maritimes.

«Anne témoigne son dévouement envers le secteur forestier par son expérience professionnelle et son esprit bénévole, ceci illustre l'avenir positif du secteur forestier du Canada», de dire Jonathan Lok, président de l'IFC-CIF.

«Nous avons reçu un certain nombre de nominations hautement qualifiés de professionnels et praticiens au début de leur carrière. La passion et le dévouement d'Anne envers la foresterie est contagieuse. Sa capacité d'engager les autres a donné lieu à des contributions exceptionnelles à l'innovation, la collaboration entre pairs et à la foresterie durable », explique Dana Collins, directrice générale de l'Institut Forestier du Canada.

-30-

L'Institut forestier du Canada/Canadian Institute of Forestry (CIF/IFC) est la voix nationale des professionnels de la forêt. L'Institut a pour mission d'agir comme leader national en matière de foresterie, de promouvoir la compétence parmi les professionnels.

**Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec:**

Dana Collins

Directrice générale

Institut forestier du Canada

[dcollins@cif-ifc.org](mailto:dcollins@cif-ifc.org)

[www.cif-ifc.org](http://www.cif-ifc.org)